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Abstract (en)
[origin: WO8807142A2] Anchoring bar (1), provided with a shaft (2) with several conical sections (7), cemented by means of a hydraulic mortar (12)
in a borehole (11) made in a fixing foundation (10). When a crack appears, causing an increase in the diameter of the borehole (11), the mortar
case expands, under the tractive force applied to the anchoring bar (1), as a result of a slippage of the anchoring bar (1) in relation to the hydraulic
mortar (12). The outer surfaces of the conical sections (7) are therefore designed to be low in friction, provided with, for example, a coating, a film or
a casing.

Abstract (fr)
Une barre d'ancrage (1) comprend une tige (2) ayant plusieurs sections coniques (7) cimentées avec un mortier hydraulique (12) dans un trou de
forage (11) d'une base de fixation (10). Lorsqu'une fissure se forme, povoquant une augmentation du diamètre du tour de forage (11), l'enveloppe
de mortier se dilate sous l'effet d'une force de traction exercée sur la barre d'ancrage (1), suite à un glissement de celle-ci par rapport au mortier
hydraulique (12). A cet effet, les surfaces extérieures des sections coniques (7) sont presque exemptes de friction, étant par exemple pourvues
d'une couche, d'une pellicule ou d'une enveloppe de revêtement (9).
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